

<b>Warranty</b>	
Tenneco/DRiV	1316
NAPA Shocks & Struts	NSA-Magnum 74xxx Series-W1.km



**Qualifying Products:**

NAPA® Magnum™ 70 Shocks (74xxx series)

**Warranty Period:**

One year or 160,000 kilometers, whichever occurs first.

**Conditions for the Warranty to be Valid:**

NAPA® Shocks & Struts warrants qualifying products against defects and wear-out when used on private passenger cars and light, medium, heavy trucks and school buses under normal operating conditions for as long as original purchaser owns the vehicle on which they were originally installed.

**Limitations:**

NAPA® Shocks & Struts obligation under this warranty is limited to replacement of the worn-out or alleged defective product in accordance with this warranty. Cost of removal and installation are not included, and any incidental and consequential damages are excluded under this warranty.

**Exclusions (What voids the warranty):**

This warranty does not apply to products, which have been modified, improperly applied or installed on vehicles used for commercial or racing purposes.

**Conditions for the Warranty to be Valid (Procedures):**

To make a claim under this warranty, return the worn-out or alleged defective product with the dated original receipt to the dealer from whom it was purchased for verification and exchange under this warranty.

**Disclaimer:**

This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights, which vary from state to state. Any implied warranties you may have under state law are limited to the same duration as this warranty. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts or do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations and exclusion may not apply to you.

**Miscellaneous:**

For information or assistance regarding this warranty please contact your local NAPA Auto Parts Store.

<b>Garantie</b>	
Tenneco/DRiV	1316
NAPA Amortisseurs et jambes de force	NSA Magnum 70-W1.km



**Produits qualifiés :**

NAPA® Magnum™ 70 Amortisseurs (74xxx series)

**Période de garantie :**

1 ans ou 160 000 km, selon la première éventualité.

**Conditions de validité de la garantie :**

NAPA® Amortisseurs et jambes de force garantit ses produits qualifiés contre les défauts et l'usure lorsqu'utilisés sur des voitures de tourisme privées et des camions légers, moyens et lourds dans des conditions d'exploitation normales pour toute la période durant laquelle l'acheteur d'origine demeure propriétaire du véhicule sur lequel lesdits produits ont été installés à l'origine.

**Limitations :**

L'obligation de NAPA® Amortisseurs et jambes de force en vertu de la présente garantie est limitée au remplacement du produit prétendument défectueux conformément à la présente garantie. Les frais de retrait et d'installation ne sont pas inclus, et tout dommage accessoire et indirect est exclu de cette garantie.

**Exclusions (ce qui annule la garantie) :**

Cette garantie ne s'applique pas aux produits qui ont été modifiés, incorrectement installés ou installés sur des véhicules utilisés à des fins commerciales ou de course.

**Conditions de validité de la garantie (procédures) :**

Pour faire une réclamation au titre de cette garantie, renvoyez le produit prétendument défectueux ou usé avec le reçu original daté au revendeur chez lequel il a été acheté pour vérification et échange au titre de cette garantie.

**Avertissement :**

Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez également avoir d'autres droits, qui varient d'un État ou d'une province à l'autre. Toute garantie implicite que vous pourriez avoir en vertu de la législation de l'État ou de la province est limitée à la même durée que la présente garantie. Certains États et provinces n'autorisent pas les limitations sur la durée d'une garantie implicite ni l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou indirects, de sorte que les limitations et exclusions ci-dessus ne s'appliquent peut-être pas à vous.

**Divers :**

Pour tout renseignement ou assistance concernant cette garantie, veuillez contacter votre magasin NAPA Pièces d'auto local.